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1. På plangruppen rapporterar .Kort sammanfattning; 

- Samtliga ungdomsklubbar har deltagit med spelare i verksamheten under 2010 förutom 

Löftadalen. 

- Vi har genomfört 30 träningstillfällen under 2010. 

- Vi har haft över 100 spelare i åldrarna 14-15 år i träning 

- Vi har haft ca 40 ledare involverade kring träningar, sammankomster och utveckling 

- När 98:orna ansluter 2011 är verksamheten komplett 13 – 15 år 

- Vi har etablerat oss på Tingbergsvallen med förråd, möteslokal och träningar 

- Vi har utbildat ledarna 13-15år i att göra uttagningar av spelare 

- Varje lag skall bestå av 24 spelare där 4 skall vara målvakter 

- Vi har genomfört en Kick-Off  på Tingbergsvallen med internmatcher och press (bl.a från 

radio halland) 

- Ledare kommer att kallas till informationsträffar under säsongen, för att ta del av 

kunskaper och vara med och leda stadslagets utveckling. Detta skall samtidigt bidra till 

bättre relationer mellan tränare, tränare och spelare och spelare. 

 

2. Utanför plangruppen rapporterar. Kort sammanfattning 

- Namnet KGFS – Kungsbacka Gemensamma Fotbollssällskap har arbetats fram och är 

godkänts av SvFF. 

- Orange är färgen som representerar stadslaget. Detta färgval är ledigt inom kommunen 

och anses också ha en kraftfull påverkan. 

- Logo och design har utarbetats och är klart. 

- Förhandling med leverantör sker just nu vad det gäller profilkläder/matchkläder. 

- Budget för 2011 har utarbetats 

- Samarbete har inletts med TÖLÖ IF,  Dam. Detta gäller både sportlig och ekonomisk 

samverkan för att etablera ett stadslag i allsvenskan för U17 tjejer. Merparten av 

klubbarnas styrelser har godkänt upplägget,. Detta gör att KGFS utan årsmötets 

godkännande, engagerats för att dela på uppgifterna 

 

3. Verksamhetsplan 2011, Kort sammanfattning 

 

Ekonomi: KGFS måste öka sina inkomster. Med hjälp av junirolaget får nu KGFS ett 

skyltfönster att synas i. Förhandlingar har inletts med större sponsor. Detta gör att vi 

kommer kunna finansiera U17 damsatsningen. 13-15års verksamheten kommer fortsatt 

drivas med hjälp av träningsbidrag från spelarna. Planhyran kommer att debiteras klubbarna 

% fördelat på antalet deltagare (aktivitetsstödet går till föreningarna). Medlemsavgifterna för 



föreningarna kommer samtidigt att höjas till 5000:- per förening, för att täcka övriga 

kostnader för material, sammankomster och övriga utgifter. KGFS kommer att arrangera 

kommunens korpfotboll från och med 2011, vilket vi räknar med kommer lämna ett bidrag 

på ca 50 000:- till verksamheten. Ett större fotbolls event planeras också under 2011 som 

skall bidra till den gemensamma lagkassan. Målet under 2011 är att bli självfinansierade, dvs 

att spelarna inte skall behöva betala ur egen ficka. 

 

På plangruppen kommer att utvecklas med både med deltagare och struktur, för att förenkla 

och förbättra verksamheten 

 

Utanförplangruppen kommer att utvecklas med både deltagare och struktur, för att förenkla 

och förbättra verksamheten. 

 

Verksamheten kommer att utvidgas med etableringen av en juniorsektion. Denna skall till 

största delen integreras och samverka med den redan etablerade organisationen. 

Ansvaret för juniorgruppen delas tillsvidare mellan Tölö IF, dam och KGFS. Målsättningen är 

att utvidga gruppen till att även omfatta en verksamhet för ett herrjuniorlag 2012. 

 

4. Till årsmötet kommer styrelsen lägga fram en ny reviderad verksamhetsplan för 2011 som 

beslutats under detta möte. 

 

5. Till årsmötet kommer styrelsen lägga fram förslag om att ändra namn för hela verksamheten 

från NHFA till KGFS. 

 

6. Till årsmötet kommer styrelsen lägga fram förslag om att höja medlemsavgiften för 

klubbarna till 5000:-. Klubbarna väljer fortsatt att själva avgöra vilka delar av den 

gemensamma verksamheten man vill dra nytta av. Medlemskapet kräver dock att man följer 

föreningens stadgar och är solidarisk med beslut som fattas. Alternativet är annars 

uteslutning från den gemensamma föreningen och den lokala samverkan 

 

7. Till årsmötet kommer styrelsen föreslå att det skall vara fritt att spela träningsmatcher för 

träningsgrupperna 13-15år. 

 

8. Till årsmötet kommer styrelsen ta upp frågan om hur KGFS skäll ställa sig i relationer till 

ärenden som rör HFF , Kungsbacka Kommun  eller liknande viktiga gemensamma 

samarbetspartners. Styrelsen vill bl.a föreslå att en arbetsgrupp bildas, vilka ska granska HFF 

arbete, Kommunens arbete, samarbetet och förutsättningarna att utvecklas på bästa sätt 

tillsammans. 

 

9. Några övriga frågor behandlades inte under mötet. 

 

/Vid protokollet Stefan Friberg  Justerat Gunilla Gustavsson 


